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Rada Miejska Lędziny  
Radni - Sesja  

Protokół nr XLIII/2020 

XLIII Sesja w dniu 17 grudnia 2020 oraz kontynuacja w dniu 21 grudnia 2020. 

Obrady w dniu 17 grudnia 2020 rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:59 tego 

samego dnia. 

Obrady w dniu 21 grudnia 2020 rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:32 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu dniu 17 grudnia wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713.) oraz art. 15 zzx ust. ustawy 

z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 ) otworzyła XLIII Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Komunikaty i informacje. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 05.11.2020r. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 16.11.2020 r. 

6. Przyjęcie protokołu z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 23.11.2020 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2021 r. 

9. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu i Samorządności na 2021 r. 

10. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta na 2021 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w mieście 

Lędziny na lata 2020 – 2022. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Lędziny. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie –na czas oznaczony tzn. do 

31.12.2023 r. –kolejnej umowy najmu lokali użytkowych, stanowiących własność 

Gminy Lędziny. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

17. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane na 2021 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Lędziny do roku 

2030. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Lędziny ze Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Lędziny do stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Lędziny na 2021 rok. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2021-2029. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XXXVI/220/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 28 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

26. Interpelacje i zapytania radnych. 

27. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

28. Zakończenie. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny złożyła wniosek o poszerzenie porządku obrad, wniosek 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu oraz wniosek o usunięcie z porządku obrad projektów 

uchwał, wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie poszczególne wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad XLIII Sesji Rady 

Miasta Lędziny o następujące punkty: 1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2020 rok. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/226/20 

z dnia 29 października 2020 roku w sprawie zmiany uchwały nr LVIII/472/18 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 30 maja 2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Sp. z o.o.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5): Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek Burmistrza Miasta o usunięcie z porządku obrad XLIII Sesji Rady Miasta Lędziny 

następujących punktów: 1. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Lędziny na 2021 rok. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na lata 

2021-2029.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4): Karol Kolny, Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Hubert Handy, Edward Urbańczyk 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Komunikaty i informacje. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 05.11.2020r. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 16.11.2020 r. 

6. Przyjęcie protokołu z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 23.11.2020 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2021 r. 

9. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu i Samorządności na 2021 r. 

10. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta na 2021 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w mieście 

Lędziny na lata 2020 – 2022. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Lędziny. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie –na czas oznaczony tzn. do 

31.12.2023 r. –kolejnej umowy najmu lokali użytkowych, stanowiących własność 

Gminy Lędziny. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

17. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane na 2021 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Lędziny do roku 

2030. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Lędziny ze Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Lędziny do stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/226/20 z dnia 29 

października 2020 roku w sprawie zmiany uchwały nr LVIII/472/18 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 30 maja 2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Sp. z 

o.o.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XXXVI/220/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 28 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

26. Interpelacje i zapytania radnych. 

27. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

28. Zakończenie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach,.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 

3. Komunikaty i informacje. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że każdy, kto chce zabrać głos na sesji należy 

zgłaszać się przez program eSesja, jeżeli radni wnioskiem formalnym złożą wniosek 

o zakończenie dyskusji, to jest to sesja Rady Miasta i radni decydują, kogo chcą wysłuchać 

i czyją opinię chcą w odpowiedzi na swoje pytania. 

Przewodnicząca odczytała pismo złożone przez Radę Rodziców Miejskiego Przedszkola 

z oddziałami Integracyjnymi, pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca odczytała świąteczne życzenia dla radnych z Miejskiego Ośrodka Kultury 

w Lędzinach. 

Burmistrz Miasta w imieniu Swoim, pracowników złożyła życzenia świąteczne wszystkim 

mieszkańcom oraz radnym. 

Burmistrz Miasta odnośnie odczytanego przez Przewodniczącą Rady Miasta pisma złożonego 

przez Radę Rodziców MP 1 wyjaśniła, że ta sytuacja ma miejsce w różnych placówkach 

oświatowych i w różnych jednostkach miejskich, decyzja 8 radnych, którzy nie wyrazili 

zgody na zaciągnięcie obligacji w tym roku brak jest środków na finansowanie wydatków 

bieżących w grudniu. Dyrektorzy na spotkaniu z naczelnikiem wydziału oświaty byli 

poinformowani przez Panią Skarbnik, że mają zgodę na zakup środków czystości w grudniu 

tylko terminy płatności mają być 30 dniowe z terminem płatności w styczniu, z tego względu, 

że fizycznie w kasie urzędu nie ma pieniędzy, żeby pokryć w grudniu te środki. 

Burmistrz Miasta zwróciła się do rodziców o cierpliwość i wyrozumiałość dyrektorów 

placówek oświatowych a także kierowników jednostek miejskich o nie wprowadzanie 

rodziców w błąd i powiedzieć, wprost, że to 8 radnych nie zgodziło się na emisję obligacji, to 

nie Burmistrz, to nie Skarbnik, to nie gmina odpowiada za tą sytuację. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że przedstawiła program, w którym był propozycja emisji 

obligacji na 4,5 mln, bo takie wydatki gmina miała zaplanowane i radno zostali o tym 

poinformowani przez Panią Skarbnik, aby pokryć wszelkie wydatki bieżące w grudniu. Te 

wydatki zostały przesunięte na styczeń, ponieważ fizycznie nie ma pieniędzy. 
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Ponadto Burmistrz Miasta wyjaśniła, że w planie nic się nie zmieniło-w planie były 

zaplanowane wydatki na środki czystości, tylko nie ma wykonania kasowego, czyli nie ma 

fizycznie pieniędzy, żeby ten plan pokryć. 

W planie było wszystko zaplanowane zgodnie z budżetem przyjętym przez Radę Miasta 

w styczniu br., ale rada na prośbę Burmistrza nie zabezpieczyła tych środków na pokrycie 

tych wydatków. Zgodnie z wydatkiem wszyscy wydatków dokonują, natomiast Rada Miasta-

8 radnych nie wyraziło zgody na to, żeby znaleźć te środki na pokrycie, za zabezpieczenie 

kasowe tych wydatków. 

Przewodniczący Klubu „Wspólnie dla Lędzin” odczytał stanowisko klubu w sprawie 

zaproszenia Burmistrza Miasta, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Radny Szymon Simonicz złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji, który 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Szymona Simonicza o zakończenie dyskusji w punkcie 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Hubert Handy 

BRAK GŁOSU (1): Tadeusz Ingram 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 05.11.2020r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie do protokołu nie wpłynęły uwagi, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 05.11.2020r 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 16.11.2020 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie do protokołu nie wpłynęły uwagi, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 16.11.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Karol Kolny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

6. Przyjęcie protokołu z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 23.11.2020 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie do protokołu nie wpłynęły uwagi, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 23.11.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 
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7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że sprawozdanie Burmistrza Miasta zostało 

udostępnione radnym w aplikacji eSesja i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2021 r. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej radny Szymon Simonicz poinformował, że 

plan pracy komisji został przyjęty na posiedzeniu w dniu 17.12.2020 r.  

Plan pracy komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

9. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu i Samorządności na 2021 r. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Samorządności radna Anna Wysocka poinformowała, że 

plan pracy komisji został przyjęty na posiedzeniu w dniu 17.12.2020 r. 

Plan pracy komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta na 2021 r. 

Przewodnicząca rady Miasta poinformowała, że plan pracy Rady Miasta został przedstawiony 

w aplikacji eSesja. 

Radny Paweł Wanot zgłosił poprawkę dotyczącą dyżurów Wiceprzewodniczącego zmieniając  

dyżur z wtorku na poniedziałek w godzinach 16.00 do 17.00. 

Plan pracy Rady Miasta stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Elżbieta Ostrowska poinformowała, że plan pracy 

komisji został przyjęty na posiedzeniu w dniu 14.12.2020 r. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



10 

 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

 została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 246/20 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 247/20 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w mieście 

Lędziny na lata 2020 – 2022. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał pozytywną opinię. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w mieście Lędziny na 

lata 2020 – 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w mieście Lędziny na lata 2020 

– 2022 została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 248/20 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Lędziny. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał pozytywną opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyznaczenia aglomeracji Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 249/20 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie –na czas oznaczony tzn. 

do 31.12.2023 r. –kolejnej umowy najmu lokali użytkowych, stanowiących własność 

Gminy Lędziny. 
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Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał pozytywną opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie –na czas oznaczony tzn. do 

31.12.2023 r. –kolejnej umowy najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Gminy 

Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Karol Kolny 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie –na czas oznaczony tzn. do 31.12.2023 r. –

kolejnej umowy najmu lokali użytkowych, stanowiących własność Gminy Lędziny została 

podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 250/20 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

Radny Paweł Wanot oznajmił, że podtrzymuje stanowisko zajęte na komisji informując, że 

nie może zgodzić się na to, aby rodzice pracujący na pełny etat mieli tyle samo punktów 

przyznawanych, co rodzice pracujący na półtorej etatu łącznie. Zaproponowane zmiany nie 

znajdują się w przedstawionym projekcie uchwały, zatem nie może poprzeć takiej uchwały, 

gdyż byłoby to rażąco niesprawiedliwe względem dwójki rodziców, którzy pracują na pełny 

etat lub więcej. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (6): Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów nie została podjęta. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 

jest przyznawane na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane na 

2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogusław Noras 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Uchwała w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia zawodowego nauczycieli 
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oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane na 2021 rok 

została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 251/20 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Lędziny do roku 

2030. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał negatywną opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Lędziny do roku 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (11): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Lędziny do roku 2030 nie została 

podjęta. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Lędziny ze Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów. 

Radna Anna Wysocka odczytała pismo ze Śląskiego Związku Gmin i Powiatów w sprawie 

wystąpienie Gminy Lędziny ze związku. Pismo stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał pozytywną opinię komisji Budżetu i Samorządności, 

natomiast komisji Gospodarki Miejskiej nie wydała opinii. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Lędziny ze Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (12): Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogusław Dzierżak 

Uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Lędziny ze Śląskiego Związku Gmin i Powiatów nie 

została podjęta. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Lędziny do stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich. 

Radna Anna Wysocka zwróciła się do Rady cyt.” aby nie przenosiła Lędzin do Warszawy”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Paweł Wanot oznajmił, ze każda forma rozwoju miasta, 

czy poprzez inwestycje czy poprzez szukanie nowych możliwości wsparcia u podmiotów 

zewnętrznych może wyjść na plus, dlatego gmina powinna wstąpić do Stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich. 

Radny Tadeusz Ingram zgodził się z wypowiedzią wiceprzewodniczącego Pawła Wanota 

stwierdzając, że, jeżeli nie będzie żadnej pomocy ze strony związku zawsze można wystąpić 

ze stowarzyszenia. 

Radny Karol Kolny powiedział, że z naszego regionu nie powinniśmy się starać 

o jakiekolwiek dofinansowanie, bo to z naszego regionu jest premier Morawiecki, wielu 

innych posłów, jest Urząd Wojewódzki gdzie się można starać o pieniądze. 

Radny Hubert Handy przytoczył zasadę, że  cyt.”szukamy wrogów blisko a przyjaciół daleko, 

po co szukać przyjaciół w Polsce jak my tu mamy aglomerację, własne struktury, które mogą 

gminom pomagać. 

Burmistrz Miasta oznajmiła, że powinniśmy się rozwijać, poszerzać krąg znajomych a nie 

ograniczać się tylko do naszego okręgu, jeżeli istnieje związek, który może gminę wesprzeć 

i pomóc, który skupia gminy z całej Polski. Gmina może wyjść na całą Polskę i korzystać 

z okazji, żeby pozyskiwać środki zewnętrzne. 

Burmistrz Miasta przypomniała, że składa w Śląskim Związku Gmin i Powiatów wynosi 

około 8000, 00 zł na rok czyli około 0,50 zł od mieszkańca, natomiast składka w 

stowarzyszeniu Związek Samorządów Polskich wynosi 0,1 zł od mieszkańca więc na rok 

niecałe 1700, 00 zł. Powinniśmy szukać wsparcia nie tylko na Śląsku, Gmina powinna się 

udzielać w stowarzyszeniach ogólnopolskich, korzystać z ich doświadczeń. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Lędziny do stowarzyszenia Związek 

Samorządów Polskich 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Lędziny do stowarzyszenia Związek Samorządów 

Polskich nie została podjeta. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że projekt uchwały 

dotyczy subwencji na kwotę 77 000,00 zł, która wpłynęła na potrzeby tzw. 500+ dla 

nauczycieli na zakup sprzętu do pomocy w nauce zdalnej. Druga zmiana związana ze 

świadczeniami z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, dochody i wydatki zostają 

zwiększone o kwotę 5972 zł. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

posiedzeniu komisji stałych i uzyskał pozytywną opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Hubert Handy 
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BRAK GŁOSU (1): Tadeusz Ingram 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok wyrażenia została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 252/20 i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że projekt uchwały 

dotyczy zmian związanych zwrotu kosztów nauczania religii przez kościół Zielonoświątkowy 

w Tychach dla uczniów z Lędzin, jest to kwota 2207 zł. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maria Głos 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok wyrażenia została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 253/20 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta złożyła wniosek o ogłoszenie przerwy w obradach do 

poniedziałku 21.12.2020 r. do godziny 14.00 r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o przerwę w obradach XLIII Sesji Rady Miasta do 

dnia 21.12.2020 r.(poniedziałek) do godziny 14
00

.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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 ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

Wniosek został podjęty, zatem Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach XLIII Sesji 

Rady Miasta do dnia 21.12.2020 r. do godziny 14
00

. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=pSJD-j0Yc6o&t=16s  

W dniu 21 grudnia 2020 r. o godzinie 14
00

 Przewodnicząca Rady Miasta wznowiła obrady 

XLIII Sesji Rady Miasta z dnia 17 grudnia 2020 r. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad - wznowienie obrad. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

https://www.youtube.com/watch?v=pSJD-j0Yc6o&t=16s
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Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, ze projekt uchwały dotyczy 

zwiększenia planu do wykonania, zmiana w planie wydatków majątkowych wynika z nakazu 

zapłaty zgodnie z wyrokiem sądu okręgowego w Katowicach w części zmienionej wyrokiem 

sądu apelacyjnego w Katowicach zobowiązującego gminę Lędziny do oświadczenia woli 

odpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej. Przesunięte środki wynikają z oszczędności 

w planie finansowym z zadania „Rozbudowa, modernizacja Szkoły Podstawowej 

z Oddziałami Integracyjnymi Nr 1 w Lędzinach i pozwalają na pokrycie wydatków w planie 

finansowym zgodnie z wyrokiem sądu. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (8): Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2): Karol Kolny, Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok nie została podjęta. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/226/20 z dnia 29 

października 2020 roku w sprawie zmiany uchwały nr LVIII/472/18 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 30 maja 2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Sp. 

z o.o. 

Do posiedzenia dołączyli radni Karol Kolny oraz radny Tomasz Kostyra. 

Skarbnik Miasta poinformowała, ze uchylenie tej uchwały dałoby oszczędności w budżecie 

w kwocie 700 000,00 zł. 

Radny Tadeusz Ingram powiedział, żeby zlikwidować te dopłaty, bo są to groszowe sprawy, 

jeżeli trzeba szukać oszczędności to gdzieś jest trzeba znaleźć. Do mieszkańca nie będzie to 

duże obciążenie a do miasta będzie zysk. 

Radny Szymon Simonicz oznajmił, że chciałby siąść razem do stołu razem w 15 radnych 

i zadecydować, co jest ważne a co jest mniej ważne dla miasta, dla mieszkańców. Zaapelował 

do wszystkich radnych, aby rzetelnie usiąść przy jednym stole i porozmawiać, co jest dobre 

dla miasta. 
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Burmistrz Miasta wyjaśniła, że jest to propozycja szukania oszczędności na zbilansowanie 4,5 

mln w przyszłorocznym budżecie, to jest kwota tylko 700 00,00 zł a trzeba znaleźć 

oszczędności w wydatkach bieżących ok. 4,5 mln. Są to propozycje szukania oszczędności 

zgodnie z decyzją radnych, decyzją, że 8 radnych nie zgodziło się na emisję obligacji 

w wysokości 4,5 mln. 

Burmistrz Miasta nadmieniła, że zaprosiła wszystkich radnych na spotkanie, niestety ze 

strony dziewięciu radnych uzyskała odpowiedź negatywną. 

Radny Łukasz Kuczek odniósł się do wypowiedzi Burmistrza, wyjaśniając, że zaproszenie 

było ale na spotkanie prywatne a na takich spotkaniach nie spotykają się ponieważ do dnia 

dzisiejszego nie radni nie otrzymali dokumentów do tych obligacji, radni poprosili 

o przełożenie 4,5 mln obligacji na WPF z budżetem z 16 listopada. Takie informacje do 

dzisiaj nie zostały przedstawione. 

Radny Łukasz Kuczek powiedział, że nie widzi podstaw do tego, żeby na dzień dzisiejszy 

zabierać mieszkańcom dofinansowanie, ponieważ budżet przedstawiony 16 listopada zawierał 

te dopłaty, które są. 

Burmistrz Miasta przypomniała, że spłata obligacji za jej poprzednika plus te wyemitowane 

w zeszłym roku kończy się w 2026 roku. Burmistrz zaproponowała spłatę obligacji na 4,5 

mln w latach 2027, 2028 i 2029, czyli w czasie trzech lat. 

Na dzień dzisiejszy gmina jest zadłużona na 22%, gdyby gmina była zadłużona jeszcze o 4,5 

mln co jest niezbędne do pokrycia wydatków bieżących, poprzez spłatę linii kredytowej na 

poziomie 4,5 mln to zadłużenie gminy wyniosłoby około 28 %. W tym roku spłacono 

zadłużenie na poziomie 3,6 mln. 

Radny Łukasz Kuczek oznajmił, że po poprzednikach nie została spłacona ani złotówka, 

zostało to tylko przesunięte w czasie, bo spłacono 3,2 mln a tyle samo obligacji zostało 

zaciągniętych w tym roku, więc to nie jest spłata zadłużenia tylko przesunięcie w czasie. 

Radny Szymon Simonicz powiedział, że zaczynając kadencję gmina miała 13,8 mln długu, 

w 2019 roku gmina podjęła obligacje na kwotę 6,5 mln złotych, w tym roku podjęto obligacje 

na kwotę 3,2 mln a w listopadzie-grudniu rada miała podjąć obligacje na 4,5 mln, za 14 

miesięcy rada miała podjąć obligacje o wysokości 15,2 mln złotych. Gmina za 14 miesięcy 

wzięła by więcej obligacji, niż przejmując miasto w 2018 roku, dlatego nie było zgody, żeby 

podjąć te 4,5 mln. 

Burmistrz Miasta przypomniała, że gmina spłaciła od grudnia 2014 roku ponad 16 mln 

złotych do obecnego czasu, fizycznie zgodnie z harmonogramem były spłacane. 

Jeżeli nie ma większych dochodów ze sprzedaży działek, tak jak to miało miejsce 

w poprzedniej kadencji to roluje się zadłużenie. Burmistrz Miasta podkreśliła, że gmina nie 

spłaciła jeszcze Burmistrza Stambrowskiego, gdyż jest czas do 2026 roku. 

W ubiegłym roku rada wyraziła zgodę na sprzedaż działek na poziomie 6 mln, działki nie 

zostały sprzedane i wówczas rada zgodziła się na pokrycie tej kwoty emisją obligacji. W tym 

roku jest taka sama sytuacja, znowu trzeba spłacać zadłużenie na poziomie 3,6 mln, rada 

w tegorocznym budżecie zaplanowała obligacje na poziomie 3,2 mln zł, ale to było 
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zaplanowane na wydatki, było też zaplanowane w budżecie na sprzedaż działki, i sytuacja się 

powtórzyła z ubiegłego roku, bo nie sprzedano działki. 

Pani Skarbnik przeprowadziła szczegółową analizę i oceniła, że będzie potrzebne 4,5 mln. 

Radna Bogumiła Stolecka opuściła obrady o godzinie 14
50

. 

Radny Łukasz Kuczek złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji w punkcie 3. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek formalny radnego Łukasza Kuczka o zakończenie dyskusji w punkcie 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1): Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poddała po głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LVIII/472/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 

30 maja 2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Sp. z o.o. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

PRZECIW (11): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 
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NIEOBECNI (1): Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr LVIII/472/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 30 maja 

2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Sp. z o.o nie została podjeta. 

Radny Tomasz Kostyra opuścił obrady o godzinie 14
55

. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XXXVI/220/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 28 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmian dokonano 

zgodnie z sugestiami Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XXXVI/220/20 Rady Miasta Lędziny z 

dnia 28 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie zmiany w uchwale nr XXXVI/220/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

września 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu została podjęta.  

Uchwała otrzymała numer XLIII/ 254/20 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacja Przewodniczącej Rady Miasta stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Zapytanie Przewodniczącej Rady Miasta stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Zapytanie radnego Sebastiana Zimnala stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Zapytanie radnego Karola Kolnego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski złożone przez radnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicza o naprawę ozdób świątecznych na lampach wzdłuż ul. 

Lędzińskiej, a jeżeli naprawa nie jest możliwa proszę o wyłączenie tych ozdób. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Łukasz Kuczek 

NIEOBECNI (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Pawła Wanota o naprawę progu zwalniającego na ul. Łanowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (3): Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek 

NIEOBECNI (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca rady Miasta złożyła życzenia świąteczne dla radnych, pracowników Urzędu 

Miasta. 

Burmistrz Miasta złożyła mieszkańcom, radnym, pracownikom Urzędu Miasta oraz 

pracownikom wszystkich podległych jednostek świąteczne życzenia oraz podziękowania za 

całoroczny wkład pracy. 

 



24 

 

7. Zakończenie.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 15
39

 obrady 

XLIII Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XLIII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=tsSIRvarzkk  

 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Protokół sporządziła: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=tsSIRvarzkk

